

## 《七年级上册英语作文两篇带中文：介绍你的好朋友》

英语是一门全球通用的语言，它不仅是沟通的桥梁，更是文化的载体。在初中阶段，大家要开始学习写英语作文，这里给大家整理了两篇七年级上册英语作文，供大家学习。

### 七年级上册英语作文1

Hello there,

Let me introduce my good friend, Bob White. Bob is 13 years old and hails from the beautiful country of Canada. He attends No.6 Junior High School, where he is a diligent student in Class 2, Grade 7. Despite being from afar, Bob has quickly made a name for himself among his peers with his friendly nature and academic prowess. If you ever want to get in touch with him, you can dial his phone number: 010-82377033.

大家好，让我介绍一下我的好朋友，鲍勃·怀特。鲍勃今年13岁，来自美丽的加拿大。他就读于第六初级中学，是七年级二班的一名勤奋学生。尽管来自远方，但鲍勃凭借他友好的性格和学术能力，在同学们中迅速脱颖而出。如果你想联系他，可以拨打他的电话号码：010-82377033。

### 七年级上册英语作文2

Bob White, a 13-year-old from Canada, is my close friend. He attends No.6 Junior High School, where he is in Class 2, Grade 7. Bob is known for his kindness and is always willing to lend a hand. His phone number is 010-82377033. With a great sense of humor and a curiosity for learning, Bob makes every moment we spend together enjoyable. His positive attitude and dedication to his studies make him a role model for his peers. I ' m proud to have him as my friend.

鲍勃·怀特，一个来自加拿大的13岁少年，是我的亲密朋友。他在第六中学就读，是七年级二班的学生。鲍勃以他的善良著称，总是乐于助人。他的电话号码是010-82377033。鲍勃拥有极佳的幽默感和对学习的好奇心，使得我们在一起的每一刻都变得愉快。他积极的态度和对学业的专注使他成为了同伴们的榜样。我为有他这样的朋友而感到骄傲。